
 

 

Αθήνα,  26 Ιουνίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Αλλαγή διαδικασίας αποσπάσεων εκπαιδευτικών σε φορείς και υπηρεσίες του 

υπουργείου Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού»  

 

Την Παρασκευή 6 Ιουνίου 2025 ανακοινώθηκαν οι πρώτες 848 αποσπάσεις εκπαιδευτικών 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης σε φορείς και υπηρεσίες του υπουργείου Παιδείας, 

Θρησκευμάτων και Αθλητισμού και, ανάμεσα σε αυτές, σε Πανεπιστήμια και ΑΣΠΑΙΤΕ. 

Σύμφωνα με το ισχύον θεσμικό και νομικό πλαίσιο, οι αποσπάσεις σε φορείς υπουργείου 

Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, διέπονται από το Π.Δ. 50/1996 (όπως 

τροποποιήθηκε από το Π.Δ. 100/1997 και άλλες διατάξεις), τις ετήσιες εγκυκλίους αποσπάσεων 

του ανωτέρω Υπουργείου και την πρακτική του, ένα μέρος των αποσπάσεων να εγκρίνεται από 

τον/την Υπουργό εκτός ΚΥΣΔΕ, με το πρόσχημα της «εμπιστοσύνης» ή «ανάγκης του φορέα». 

Πρόκειται για μια διαδικασία που δεν προβλέπει υποχρεωτική μοριοδότηση, δεν βρίσκεται υπό 

δημόσιο έλεγχο και δεν συνοδεύεται από αξιολογικά φύλλα ή αιτιολόγηση. 

Χαρακτηριστικά είναι τα όσα φαίνεται ότι συμβαίνουν στις αποσπάσεις εκπαιδευτικών 

Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης σε Πανεπιστημιακά Τμήματα για το 2025-26, όπου, όπως 

ενημερωνόμαστε από δημοσιεύματα (https://www.alfavita.gr/ekpaideysi/481410_apospaseis-

ekpaideytikon-se-foreis-toy-ypoyrgeioy-paideias-o-thesmikos-elefantas), εγείρονται σοβαρές 

αμφιβολίες ως προς τη νομιμότητα, τη διαφάνεια και την αντιστοιχία ειδικοτήτων. Μάλιστα, 

ενδιαφερόμενοι εκπαιδευτικοί καταγγέλλουν «κομματική παρέμβαση» καθώς επίσης και 

παραβιάσεις της ίδιας της νομοθεσίας, ιδίως σε σχέση με τη συνάφεια ειδικοτήτων και τη 

μοριοδότηση. 

Προφανώς, η συνολική κατάσταση δημιουργεί στρεβλώσεις. Απόρροια τούτου είναι 

εκπαιδευτικοί με ανάλογα ή και ανώτερα προσόντα να απορρίπτονται υπέρ άλλων χωρίς 

αιτιολόγηση, να δημιουργούνται εντάσεις μεταξύ συναδέλφων και να πλήττεται το κύρος των 

φορέων που δέχονται τις αποσπάσεις. 
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Επειδή ο δημόσιος τομέας οφείλει να διαπνέεται από την ίση μεταχείριση και την αξιοκρατία, 

Επειδή στη διαδικασία αποσπάσεων εκπαιδευτικών σε φορείς και υπηρεσίες του υπουργείου 

Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού, θα πρέπει να υπάρχουν αποδεκτές από όλες τις 

πλευρές διαδικασίες,  

Επειδή υπάρχουν καταγγελίες για έλλειψη διαφάνειας και μη τήρηση της νομιμότητας στις 

αποσπάσεις εκπαιδευτικών Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης σε Πανεπιστημιακά Τμήματα για το 

2025-26. 

Ερωτάται η αρμόδια Υπουργός: 

Σκοπεύει να προχωρήσει σε αλλαγές στην υφιστάμενη διαδικασία αποσπάσεων 

εκπαιδευτικών σε φορείς και υπηρεσίες του υπουργείου Παιδείας, Θρησκευμάτων και 

Αθλητισμού, στο πλαίσιο της ισονομίας και της πλήρους διαφάνειας; Αν ναι, ποιες είναι 

αυτές; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 

 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Δούρου Ρένα 

 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κώστας 



 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γιώργος 

 

Ψυχογιός Γιώργος 




